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 Protokół nr 51/2022 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 października 2022 r. w godz. od 15:30 do 16:50 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za 

pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Sylwester Cimochowski  

5. Jacek Niedźwiedzki  

6. Anna Ruszewska  

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta     

2. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta    

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk    

4. Małgorzata Włoskowska –Naczelnik Wydz. Architektury  

5. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki    

6. Dorota Sidorowicz – Naczelnik Wydz. Oświaty i Wychowania  

7. Anna Cyran – Naczelnik Wydz. Podatków i Opłat   

8. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów  

9.  Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych i Zdrowia  

10.  Maria Metelska – Zastępca Dyrektora MOPR w Suwałkach    

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 Przewodniczący Komisji A. Turowski zaproponował o zdjęcie z porządku obrad 

komisji punktu dotyczącego oznakowania realizowanych projektów w ramach Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego i przełożenie ww. tematu na posiedzenie kolejnej komisji. 

Przewodniczący wniósł pod obrady Komisji nowy pkt. 2 dot. projektu uchwały  

w sprawie nadania nazwy parkowi przy ulicy Kolejowej.  

 

Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu dot. oznakowania 

realizowanych projektów realizowanych w ramach Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego. 

– wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 za głosowało        – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 
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Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu dot. „Zaopiniowania 

wniosku dot. oznakowania zrealizowanych projektów realizowanych w ramach 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego”: 

 

za głosowało        – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Głosowanie nad wnioskiem o wniesienie nowego punktu do porządku obrad jako  

pkt. 2 w brzmieniu: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

parkowi przy ulicy Kolejowej.” 

 

za głosowało        – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

 Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli 

następujący porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 50/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 września 2022 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi przy ulicy 

Kolejowej.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenie maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 

Miasta Suwałki realizowanych w roku 2022 ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Stanisława Staszica, Szymona 

Konarskiego, Łanową i granicami działek: 30612, 30613, 30614 w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu Sianożęć – Sobolewo złoża w Suwałkach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Studzieniczne w Suwałkach. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości na 2023 r. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych na 2023 r.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

12. Wolne wnioski.  
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Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 50/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 września 2022 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi przy ulicy 

Kolejowej.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 Przewodniczący Komisji A. Turowski poinformował, że odbyło się spotkanie 

radnych z przedsiębiorcami Izby Przemysłowo-Gospodarczej w Suwałkach, na którym 

wspólnie wypracowano nową nazwę parkowi przy dworcu PKP na ulicy Kolejowej  

pn. „ Park Suwalskich Przedsiębiorców”.  

  

 Radny B. Bezdziecki uzasadnił swoją decyzję odnośnie głosowania nad projektem 

ww. uchwały i poinformował, że na spotkaniu z przedsiębiorcami ustalenia dotyczyły 

projektu uchwały, który miał być procedowany dopiero na sesji Rady Miejskiej po 

uzgodnieniach z klubami. Na ww. spotkaniu było niewielu radnych i trudno było 

wypracować stanowisko. Radny zasygnalizował, że projekt zostaje wprowadzony poza 

ustaleniami i w związku z tym wstrzyma się w głosowaniu nad projektem uchwały.  

 Radny J. Roszkowski przypomniał, że wnioskował wcześniej, żeby rozszerzyć 

propozycję o osoby, które przedstawiają jakieś wartości. Zaproponowana nazwa nic nie 

wnosi, żadnych wartości historycznych.  

 Radny J. Niedźwiedzki przypomniał, że odbyło się spotkanie radnych  

z przedsiębiorcami odnośnie wypracowania wspólnie nowej nazwy, na którym 

przedsiębiorcy i radni wspólnie doszli do porozumienia odnośnie takiej właśnie nazwy. 

 

Członkowie Komisji przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 1 radny 

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi 

przy ulicy Kolejowej.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenie maksymalnej 

opłaty za wyżywienie w żłobku. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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 Prezydent R. Rynkowski przedstawił projekt uchwały, w którym dzienna stawka 

żywieniowa, która została podniesiona z 9 zł. na 10 zł., oraz podniesienie opłaty stałej  

z 10 zł. na 15 zł. od  dnia 1 stycznia 2023 roku. Ponadto rodzice dzieci uczęszczających do 

Żłobka Miejskiego w Suwałkach mają możliwość ubiegania się o częściowe zwolnienie  

z opłaty za pobyt dziecka z tytułu posiadania Suwalskiej Karty Mieszkańca. Prezydent 

poinformował, iż od 1 stycznia 2022 r. obowiązuje ustawa o rodzinnym kapitale 

opiekuńczym, która wprowadziła nowe świadczenie skierowane do rodzin z dziećmi – 12 

tys. zł. na drugie i kolejne dziecko w wieku od 12 do 36 miesiąca życia. Ustawa 

wprowadziła również dofinansowanie dla dziecka nieobjętego ww. świadczeniem 

opiekuńczym do pobytu w żłobku, klubie dziecięcym lub u dziennego opiekuna w wysokości 

400 zł.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenie 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 

Miasta Suwałki realizowanych w roku 2022 ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 Dyrektor M. Metelska przedstawiła projekt uchwały, który ma charakter 

porządkujący. Uchwała dotyczy rezerw, które pozostały w wyniku rezygnacji 

stowarzyszenia z realizacji zadania dofinansowania sportu, kultury, rekreacji i turystyki 

osób niepełnosprawnych oraz pozostałych oszczędności z rozliczeń. Natomiast obecne 

środki finansowe dotyczące finansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze zostały wyczerpane. Uzasadnione jest zatem 

zwiększenie wydatków na przedmiotowe zadanie o kwotę 64 tys. zł., co pozwoli na 

częściowe zabezpieczenie potrzeb w zakresie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne, 

środki pomocnicze w ramach złożonych dotychczas wniosków.  

    

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 
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Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2022 ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Stanisława Staszica, Szymona 

Konarskiego, Łanową i granicami działek: 30612, 30613, 30614 w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła i omówiła projekt uchwały, którego celem 

jest stworzenie podstawy prawnej do podejmowania i realizacji działań inwestycyjnych  

w tym: korekta układu komunikacyjnego, ustalenie zasad zabudowy i zagospodarowania, 

uporządkowanie istniejącego zagospodarowania w dostosowaniu do aktualnego stanu 

prawnego i własnościowego, ustalenie zasad inwestowania w sposób wykluczający 

konflikty funkcjonalne przestrzenne i komunikacyjne, racjonalne wykorzystanie terenów, 

zgodnie z założonymi w Studium kierunkami polityki przestrzennej miasta. Projekt planu 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko przyrodnicze był dwukrotnie wyłożony do 

publicznego wglądu. Do wyłożonego wówczas projektu planu wniesiono 5 uwag, w wyniku 

uwzględnienia części zgłoszonych uwag ponowiono procedurę opiniowania i uzgadniania 

projektu planu. Natomiast do drugiego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu 

wniesiono 2 uwagi, których nie uwzględniono. Sposób rozpatrzenia uwag wraz ze 

szczegółowym uzasadnieniem zawarto w przedłożonym uzasadnieniu do uchwały.  

    

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Stanisława 

Staszica, Szymona Konarskiego, Łanową i granicami działek: 30612, 30613, 30614  

w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu Sianożęć – Sobolewo złoża w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 Naczelnik M. Włoskowska projekt uchwały został wywołany wnioskiem Firmy 

Kruszbet, która ma udokumentowane pola eksploatacji kruszywa, a w obecnym planie  

i Studium nie było to przewidziane. Uchwalenie planu pozwoli na podejmowanie  

i realizację działań inwestycyjnych w tym rejonie miasta, w szczególności z zakresu 

eksploatacji udokumentowanych złóż kopalni oraz kierunku rekultywacji terenów po 

wyrobiskowych.   

 Radny B. Bezdziecki czy wprowadzone zakazy lokalizacji fotowoltaiki dotyczą tylko 

farm fotowoltaicznych czy innych też? M. Włoskowska odpowiedziała, że zakaz ten dotyczy 

tylko farm fotowoltaicznych, dlatego że ww. teren jest cenny przyrodniczo, jest to krajobraz 

chroniony.  

 Radny S. Cimochowski zapytał skąd wynikają tak wysokie skutki finansowe  

tj. 7 mln. zł.? M. Włoskowska odpowiedziała, że miasto zamierza urządzić tę drogę 

(chodnik, asfalt, ścieżka rowerowa, oświetlenie), która w tej chwili jest nieutwardzona (od 

ogródków działkowych do wysypiska), a jest to droga publiczna.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu Sianożęć – Sobolewo złoża w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Studzieniczne w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

  

Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła i omówiła plan miejscowy, który był trzykrotnie 

wykładany do konsultacji z mieszkańcami. Dotyczyło to terenu publicznego, który w chwili 

obecnej wykorzystywany jest pod teren archeologiczny. Została zmieniona funkcja terenu, 

zostało podpisane porozumienie z protestującymi mieszkańcami, że wyrażają zgodę na 

zamianę gruntów komunalnych z ich terenem. Nie została dopuszczona zabudowa 

mieszkaniowa na terenach rolnych z uwagi na niezgodność ze studium. Zostały również 

odrzucone uwagi dotyczące infrastruktury ulicy Studzieniczne, zostanie ona poszerzona do 

parametrów zgodnie z ustawą o drogach publicznych, żeby można było zrobić jezdnię, 
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chodnik i ciąg pieszo-rowerowy, oświetlenie. Przedstawiony plan uzyskał akceptację 

mieszkańców.  

 Radna A. Ruszewska podziękowała za uwzględnienie wniosku jednej z mieszkanek 

ulicy Studzieniczne.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Studzieniczne w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości na 2023 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, iż zgodnie z obwieszczeniem Ministra 

Finansów w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 

m2023, od 1 stycznia 2023 roku podwyższone zostały maksymalne stawki podatków i opłat 

lokalnych o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych, który w I półroczu 2022 roku, 

w stosunku do I półrocza 2021 r. wyniósł 111,80 (wzrost cen o 11,80%). Powyższe stawki 

obowiązujące na terenie Miasta Suwałk w 2023 roku nie gwarantują maksymalnego 

wpływu z tytułu podatku od nieruchomości w tym zakresie i planowane są na poziomie 

niższym od maksymalnych stawek ogłoszonych przez Ministra Finansów w obwieszczeniu 

z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych na rok 2023. Skutkiem finansowym podwyższenia stawek podatkowych będzie 

wzrost w 2023 roku potencjalnych dochodów Miasta Suwałk z tytułu podatku od 

nieruchomości w porównaniu do 2022 roku o około 5 448 000,00 złotych. Dodał, że  

w materiale dołączonym do projektu uchwały zostały przedstawione dane kalkulacyjne, 

wysokości stawek, porównanie do innych samorządów. Skarbnik przedstawił jakie są 

potrzeby finansowe miasta i jakie są możliwe źródła pokrycia części tych potrzeb. 

Zaznaczył również, że miasto nie osiąga stawek maksymalnych, tak jak osiągają inne 

miasta. Spośród z pośród  

 Radny B. Bezdziecki przedstawił swoje obawy w związku z wysokim podatkiem 

który bardzo dotyka przedsiębiorców. W. Stelmach stwierdził, że wzrost stawek wynosi 

12,5 %, ale inflacja wynosi 17,2 % na chwilę obecną. Przedsiębiorcy podnoszą większe 

koszty, ale i podnoszą ceny swoich produktów. Poinformował, że władze naszego miasta 

dbają o przedsiębiorców a mianowicie jest pomoc w postaci uchwał o pomocy de minimis. 

Przedsiębiorcy w Suwałkach mają ze strony Miasta wsparcie.   
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 Radny S. Cimochowski zapytał jaki jest łączny wpływu z podatku od 

nieruchomości? Skarbnik W. Stelmach odpowiedział, że jest to szacunkowa kwota to 

 66 milionów złotych (łącznie podatek od osób fizycznych i podatek od nieruchomości).  

Radny S. Cimochowski jaka kwota podatku wpływa z przedsiębiorstw? Skarbnik  

W. Stelmach odpowiedział, że jest to kwota ponad 31 milionów zł.  

  

 Radny B. Bezdziecki odniósł się do spotkań w sprawie Strategii Rozwoju 

Przedsiębiorczości, na których podawane były wskaźniki i jest zauważalne, że w ostatnich 

latach został zanotowany duży spadek rejestrowanej działalności na terenie miasta, na 

rzecz gminy. Czy nie jest to efekt rosnących podatków? Skarbnik  

W. Stelmach odpowiedział, że podatki w mieście nie rosną szybciej niż w sąsiednich 

gminach. Wręcz odwrotnie, ponieważ gminy podnoszą w stopniu większym podatki niż 

miasto . Gmina Suwałki ma stawki podatkowe wyższe niż Miasto Suwałki.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości na 2023 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych na 2023 r.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zgodnie z komunikatorem Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z lipca 2022 r. opublikowanym w Monitorze Polskim, 

wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2022 roku wyniósł 11,8 %  

w stosunku do okresu roku ubiegłego i o tyle średnio wzrósł wskaźnik, na którego 

podstawie wyliczane są stawki maksymalne w podatkach i opłatach lokalnych.  

W Suwałkach nie ma takiego zjawiska, że podatnicy z miasta odchodzą do innych gmin  

w celu uzyskania obniżenia stawek podatkowych. Skutkiem finansowym podwyższenia 

stawek podatkowych będzie wzrost w 2023 roku potencjalnych dochodów Miasta Suwałk z 

tytułu podatku od środków transportowych w porównaniu do 2022 roku o około 430 tys. 

zł.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 
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Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 2 radnych  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku od 

środków transportowych na 2023 r.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił i omówił wszystkie istotne zmiany w budżecie 

miasta, dotyczące planu dochodów, oraz planu wydatków, które zostały przedstawione  

w uzasadnieniu do projektu uchwały. Poinformował, że zostaną wniesione autopoprawki 

dot. zwiększenia dochodów dla Domu Pomocy Społecznej „Kalina” o 65 tys. zł., środki 

przeznaczone są na zakup urządzeń do kuchni. Natomiast w wydatkach autopoprawki 

dotyczą transportu i zmian kwalifikacyjnych, zwiększenie środków na wydatki związane  

z realizacją wschodniej obwodnicy Suwałk.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

  

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, iż wszystkie zmiany, które zostały 

wprowadzone do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta znajdują swoje 

odzwierciedlenie w uchwale o Wieloletniej Prognozie Finansowej. W związku z powyższym 

zaprezentowane autopoprawki będą dotyczyły Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

 

 

 



10 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Wolne wnioski. 

Radny B. Bezdziecki: 

1. Czy zapadły decyzje w kwestii realizacji inwestycji - hala pneumatyczna przy Szkole 

Podstawowej Nr 6 w Suwałkach?  

2. Na jakim etapie jest procedura poszukiwania nowego Prezesa PWiK w Suwałkach?  

 Prezydent Ł Kurzyna odnośnie pierwszego pytania odpowiedział, że z uwagi na fakt, iż 

wykonawca nie zrealizował ww. inwestycji w terminie, a nawet nie zaprojektował jej 

zgodnie z wymogiem umowy w terminie i nie uzyskała pozwolenia na budowę i ze 

stanowiska, które zaprezentował na piśmie, nie wynikało jednoznacznie kiedy może 

dojść do zaprojektowania i wykonania ww. hali. W związku z tym Miasto podjęło decyzję 

o odstąpieniu od umowy z wykonawcą. Zostało złożone oświadczenie wykonawcy im w 

związku z tym ten projekt na dzień dzisiejszy nie jest realizowany. Radny – Czy miasto 

całkowicie zrezygnuje w wykonania tejże inwestycji, czy jest to odłożone w czasie? 

Prezydent  odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest w stanie odpowiedzieć na to 

pytanie. Na pewno będą przeprowadzone rozmowy z Państwem radnymi o ww. 

inwestycji, ponieważ już wcześniej głosy były podzielone wśród radnych, jak i wśród 

mieszkańców. Jest to projekt realizowany z Budżetu Obywatelskiego, ponieważ budzi 

wiele kontrowersji to miasto chce przedyskutować tę kwestię w szerszym gronie. 

 Odnośnie drugiego pytania Prezydent poinformował, że obecny prezes jest do  

30 listopada, a nowy prezes obejmie funkcję od 1 grudnia 2022 roku.  

 

Wniosków więcej nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


